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Z A P I S N I K 
s 17. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
17.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica; Tomislav Mrle, 
voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; 
Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; 
Zvezdana Jerković, ravnateljica DV Hlojkica; Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada 
Delnica; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; 
Zrinka Ružić, stručni suradnik za proračun i financije. 
 
Odsutni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za 
proračun i financije; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 
 
 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- planiramo krenuti s programom Stručnog osposobljavanja za rad bez zasnivanja 
radnog odnosa za ovu godinu kao i u projekt „Mladi i posao“. 

- sutra imam sastanak s načelnikom policije vezano za prvu sjednicu Vijeća za 
prevenciju kriminaliteta. 

- u tijeku su aktivnosti vezane za konstituirajuću sjednicu Savjeta mladih. 
- imovinsko-pravne i socijalne poslove kolegice obavljaju redovito.   

 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- vezano za elementarnu nepogodu, u planu nam je ovaj tjedan vratiti sve agregate. 
- u tijeku je dostava podataka Primorsko-goranskoj županiji o broju i vrsti voćaka kako 

bi se mogao realizirati ovaj projekt o nabavi sadnica koji financira Županija. 
- podnijeti ćemo izvještaj Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost vezano za 

Radnički dom i traženje sredstava. 
- radi se na dovršenju aktivnosti vezanih uz UPU Kendar (plan je donesen na sjednici 

Gradskog vijeća, sada još slijede potpisi od strane Gradonačelnika i predsjednice 
Gradskog vijeća te dostava). 



- ovaj tjedan moramo napraviti javnu nabavu za nadzor radova vezano uz rekonstrukciju 
Supilove ulice a sukladno našem internom pravilniku. 

- isto tako trebali bi krenuti s planom gospodarenja otpadom odnosno usklađenjem tog 
plana s novim Zakonom o održivom gospodarenju otpadom kao i izradom izvješća 
gradonačelnika po osnovi provedbe plana gospodarenja otpadom. 

 
 
DARIO MEDVEDEC 
 

- prošli tjedan je bio vrlo intenzivan u smislu medijskog praćenja GSC-a i mene osobno. 
- ovaj vikend opet su kod nas trenirali klubovi: hokejaški klub „Medvešćak“ i 

„Pahuljice“. 
- ovaj tjedan planiramo nastavak radova na dovršenju uređenja parkirališta u Brodu na 

Kupi. HEP je uklonio sve ono što su privremeno deponirali na tom prostoru. Definirali 
smo što treba napraviti: oborinsku odvodnju, separator i završno asfaltiranje. To je 
investicija koju financira PGŽ. 

- pripremamo se za stalno otvaranje muzeja „Lovstva, šumarstva i ribolova“ u Brodu na 
Kupi. 

- za petak je najavljena sjednica Nadzornog odbora GSC-a tako da se priprema plan i 
program rada. 

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- ovaj tjedan krećemo s redovitim aktivnostima. 
- krenuli su požari otvorenih prostora jer je trava suha tako da imamo nekoliko 

intervencija. 
- pomažemo DVD-u u pripremi za godišnju skupštinu. 
- Katarina Mihelčić – zamolila bih Vas da jedan dan sa mnom obiđete park da vidimo 

što još od drveća treba odrezati da ne bi netko stradao. 
- Dragan Abramović – poslati ću nekoga s korpom da to sanira. 
- Gordana Piskač – podsjetila bih Vas kao predsjednika Povjerenstva za procjenu šteta 

od elementarnih nepogoda da su ljudi odradili svoj posao i da bi trebali dobiti 
naknadu. Zamolila sam Tomislava Mrle da napravi šprancu naknade pa da se onda u 
skladu s našim pravilnicima dogovorite i isplatite ljudima tu naknadu. Dragan 
Abramović – što se toga tiče razgovarao sam s nekim članovima Povjerenstva i 
planiramo doći do gospođe Katarine Mihelčić da se dogovorimo i vidimo što se tu 
može učiniti. Tomislav Mrle – bilo bi dobro da članovi Povjerenstva dobiju naknadu 
sukladno svome radu, to znači da budu nagrađeni za ono što su radili a posla je bilo 
jako puno. Kao što sam rekao i pročelnici tako i sada navodim da Grad ima odluku o 
naknadi za stalna radna tijela Gradskog vijeća, a Povjerenstvo za elementarne 
nepogode je stalno radno tijelo Gradskog vijeća, dakle sada je stvar na gradonačelniku 
hoće li donijeti neku posebnu odluku. Naknada koja je propisana je daleko manja od 
one koju su članovi ovog Povjerenstva zaslužili. Nemam ništa protiv da dobiju i plaću, 
ali ako se ide prema postojećim aktima to onda nije moguće. 

 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- što se tiče aktivnosti 19.03. obilježit ćemo Dan očeva. 



- ovaj tjedan ću se posjetiti web stranici. 
- također u srijedu idem na Županijski sud kao sudac porotnik. 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- mi ćemo ovaj tjedan zajedno s našim predsjednikom liste turističke članarine združene 
s boravišnom pristojbom prilagoditi pregrupiravanju radi izmjena Statuta TZ. 

- moramo predati plan rada za volonterku. 
- također trebamo odrediti točne datume za sjednice naših tijela, pozabaviti se raznim 

tekućim pripremama za predsezonu. 
- trebamo vidjeti što će se dogoditi s odazivom izlagača jer navodno humanitarni 

koncert „ZA Gorski kotar“ koji je 19.03. u Zagrebu, organizatori su na kraju rekli da 
nema mjesta za izlagače. 

- što se tiče prijevoza nije bilo zainteresiranih pa ne znam hoće li se taj broj možda 
pojačati u zadnja dva dana. Katarina Mihelčić – trebalo bi možda otići na RGK i 
zamoliti da obavještavaju slušatelje tijekom dana. Irena Vučenik Šostik – to smo već 
učinili, međutim imam saznanja da je to ljudima preskupo.  

- Katarina Mihelčić – na službenima stranicama PGŽ je natječaj za razvoj civilnog 
društva pa pogledajte da li možemo što prijaviti. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- što se komunalnog odjela tiče ovaj tjedan će se aktivnosti intenzivirati: otvorena su 
dva natječaja od strane PGŽ: prvi je vezan za financiranje poslovnih zona a drugi je 
natječaj „Program ravnomjernog razvitka iz proračuna PGŽ za  2014. godinu“ (vezano 
za ovaj natječaj većinu posla smo već odradili). 

- prijava za male poslovne zone je prijava koja je vezana za projekt koji je u fazi 
dovršetka.  

- u petak slijedi otvaranje ponuda za izmjenu svjetiljki javne rasvjete. 
- radi se na pripremi troškovnika i natječajne dokumentacije za rekonstrukciju javne 

rasvjete u Supilovoj ulici. 
- nadalje, suradnja na izradi izvješća o stanju u prostoru: prema informacijama koje sam 

dobila od projektantice to bi trebalo biti u završnoj fazi prikupljanja podataka od svih 
institucija koje moraju dati podatke da bi se to napravilo. Taj dokument trebao bi biti 
spreman za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 

- počeli su radovi na uređenju platoa u naselju Dedin. 
- kontroliramo radove na dovršetku izgradnje mrtvačnice u Kuželju. Prošli tjedan je 

izvođač radova krenuo s radovima na spremištu i vanjskom platou. 
- radi se na sređivanju registra nerazvrstanih cesta. 
- samostalni upravni referent za upravljanje imovinom ima dosta posla s objektima u 

vlasništvu grada (vezano uz održavanje i produženje zakupa). 
- radi se na raspisivanju koncesije za linijski prijevoz i dogovoru s Autotrans d.o.o. 
- referent za komunalnu naknadu redovito obavlja svoje aktivnosti. 
- ići će se u pregled kompletnog terena jer smo dobili dojavu da se na nekim mjestima 

nalaze divlji deponiji pa ćemo ih sve popisati i vidjeti na koji način ćemo organizirati 
čišćenje. Katarina Mihelčić – što se tiče kuća u naselju Dedin, donesen je novi Zakon 
o socijalnoj skrbi prema kojem korisnici Centra za socijalnu skrb moraju odraditi 
društveno koristan rad u zamjenu za naknadu. Mi znamo da tamo najviše smeća rade 
njihovi korisnici pa Vas molim da prema njima pošaljete dopis kojim molimo da se 
pridržavaju Zakona o socijalnoj skrbi i da odrade čišćenje svog okoliša. Također Vas 



molim da mi pripremite sažetak radova koji će se odvijati tijekom rekonstrukcije 
Supilove ulice kako bismo mogli obrtnicima objasniti dinamiku i redoslijed izvođenja 
radova. 

 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- Državni ured za statistiku poslao nam je detaljan upitnik na kojemu ćemo raditi ovaj 
tjedan. 

- radimo na planiranju dvije teme: „Posjet književnika“ i „Noć knjige“. 
- imat ćemo radio emisiju povodom sto godina smrti Antuna Gustava Matoša.  

 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
 

- u odsjeku za proračun i financije ovaj tjedan uz redovne aktivnosti radit ćemo na 
konsolidiranom godišnjem financijskom izvještaju, dok ćemo najviše vremena 
posvetiti obavljanju poslova vezanih uz fiskalnu odgovornost. 

 
 
 
 
Sjednica je završena u 8,35. 
 
 
 
Napisala:      Dogradonačelnica grada Delnica 
Nikolina Muhvić     Katarina Mihelčić, dipl. ing. agr. 
 


